

LOONTOTAAL

Wettelijk minimum(jeugd)loon per 1 juli 2025

Bruto minimumlonen

Per 1 juli 2025 zijn de bruto wettelijk minimumlonen met 2,42% verhoogd.

Leeftijd	% v.h. min.loon	Bruto per uur	Bruto per maand op basis van 40 uur per week 261	Bruto per maand op basis van 38 uur per week 261	Bruto per maand op basis van 36 uur per week 261
Aantal dagen per jaar					
21 jaar of ouder	100,0%	€ 14,40	€ 2.505,60	€ 2.380,32	€ 2.255,04
20 jaar	80,0%	€ 11,52	€ 2.004,48	€ 1.904,26	€ 1.804,04
20 jaar BBL'er	61,5%	€ 8,86	€ 1.541,64	€ 1.464,56	€ 1.387,48
19 jaar	60,0%	€ 8,64	€ 1.503,36	€ 1.428,20	€ 1.353,03
19 jaar BBL'er	52,5%	€ 7,56	€ 1.315,44	€ 1.249,67	€ 1.183,90
18 jaar	50,0%	€ 7,20	€ 1.252,80	€ 1.190,16	€ 1.127,52
18 jaar BBL'er	45,5%	€ 6,55	€ 1.139,70	€ 1.082,72	€ 1.025,73
17 jaar	39,5%	€ 5,69	€ 990,06	€ 940,56	€ 891,06
16 jaar	34,5%	€ 4,97	€ 864,78	€ 821,55	€ 778,31
15 jaar	30,0%	€ 4,32	€ 751,68	€ 714,10	€ 676,52

Indicatie van het netto-minimumloon excl. de BBL'ers + inh. premie whk 0,50%.

Leeftijd	% van het bruto min.loon	Netto per maand op basis van 40 uur per week	Netto per maand op basis van 38 uur per week	Netto per maand op basis van 36 uur per week
21 jaar of ouder	92,8%	€ 2.286,15	€ 2.211,84	€ 2.128,43
20 jaar	95,4%	€ 1.911,38	€ 1.817,41	€ 1.723,69
19 jaar	96,0%	€ 1.441,67	€ 1.371,39	€ 1.301,01
18 jaar	96,5%	€ 1.206,96	€ 1.148,29	€ 1.089,63
17 jaar	98,6%	€ 965,94	€ 930,44	€ 886,60
16 jaar	99,5%	€ 860,46	€ 817,44	€ 774,42
15 jaar	99,5%	€ 747,92	€ 710,53	€ 673,14

Aan deze netto-berekeningen kunnen geen rechten worden ontleend.

Wettelijke vakantiedagen

Naast het wettelijk minimumloon heeft iedere werknemer recht op een minimum van 20 vakantiedagen per jaar. Mocht dit naast het vakantiegeld van 8% worden gereserveerd of direct worden uitbetaald, dan zal er minimaal 7,69% (20/260x1%) over de te betalen uren moeten worden opgebouwd of direct worden uitbetaald.